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Pomysł prywatnego inwestora, aby w Chełmżycy, miejscowości położonej przy wojewódzkiej
drodze między Iławą a Suszem, wybudować otwartą strzelnicę, nie spotkał się z przychylną
reakcją mieszkańców. O sprawie dyskutowano na sesji Rady Miejskiej w Suszu. My
nieoficjalnie dowiedzieliśmy się, że - po tym, jak ustalono, jakie jest społeczne nastawienie
do takiego przedsięwzięcia - inwestor bierze pod uwagę odstąpienie od jego realizacji.

Temat był omawiany na forum suskiego samorządu 10 lutego – na sesji rady miejskiej, która odbyła
się tego dnia, wywołała go radna Krystyna Maksimik. Jak powiedziała, mieszkańcy zwracają się
niej w sprawie strzelnicy, która "ma powstać w Chełmżycy".

- Wiem, że tam jest dużo głosów przeciwnych i
mieszkańcy się na to nie zgadzają - powiedziała radna. -
Jakie są podjęte działania w tym kierunku?



- Wspólnie z panem wiceprzewodniczącym rady
uczestniczyliśmy w spotkaniu mieszkańców
Chełmżycy i okolicznych miejscowości z
przedstawicielem firmy, która zamierza zrealizować
tam tego typu inwestycję. Mieszkańcy tej inwestycji
zwyczajnie nie chcą. A jeżeli tak, to ja również jestem
przeciwny jej realizacji - przyznał w odpowiedzi
burmistrz Marcin Mądry. - Tak jak zapowiedziałem na
spotkaniu, będziemy stali po stronie mieszkańców, z
tym że jedyną rolą burmistrza w procesie decyzyjnym
jest zaopiniowanie regulaminu strzelnicy - dodał. -
 Jeżeli regulamin, który zostanie przedłożony, będzie
spełniał wszelkie wymogi prawne, burmistrz nie ma
większych możliwości, jak tylko pozytywnie go
zaopiniować. W tym momencie wysłaliśmy do
inwestora pismo o odmowie wszczęcia postępowania
w tej sprawie i czekamy na dalszy rozwój wydarzeń.
Także jeszcze raz podkreślam: jesteśmy po stronie
mieszkańców w tym temacie.

- Miło to słyszeć, Panie burmistrzu, że jest Pan po
stronie mieszkańców - odpowiedziała radna, odnosząc
się jednocześnie do niewielkiej roli samorządu w
omawianym procesie. Jak stwierdziła: "regulamin [...] to
jest tylko regulamin", co burmistrz potwierdził.

- Tak są skonstruowane przepisy, że burmistrz jako
organ nie ma żadnego innego wpływu na realizację
tego typu inwestycji – powiedział Marcin Mądry. - Ja
podkreśliłem inwestorom, że jeżeli mieszkańcy są
przeciwni, to [my] jako samorząd również będziemy
przeciwni. I poprosiłem o rozważenie możliwości



rezygnacji z realizacji tej inwestycji. Jaką decyzję
podejmą, trudno jest mi powiedzieć. 

Na tym dyskusję na ten temat na sesji zakończono. 

Tymczasem w Internecie natknęliśmy się na archiwalne zaproszenie na spotkanie z mieszkańcami w
tej sprawie, w którym autor wpisu zapewnia o dobrych intencjach i gotowości do dialogu.

Szanowni Państwo, Mieszkańcy wsi Chełmżyca, w związku
z planowaną budową strzelnicy otwartej na terenie wsi
Chełmżyca, zapraszam na spotkanie informacyjne,
które odbędzie się dnia 13.01.2025r. o godzinie 17.00
w barze Chełmżyca – czytamy w ogłoszeniu
opublikowanym 11 stycznia na jednej z lokalnych grup w
mediach społecznościowych. - Celem spotkania jest
przedstawienie szczegółów planowanej inwestycji,
omówienie potencjalnych korzyści i ewentualnych
kwestii związanych z realizacją projektu, a także
wysłuchanie Państwa opinii oraz [udzielenie]
odpowiedzi na pytania dotyczące budowy strzelnicy.
Udział w spotkaniu jest dobrowolny, ale serdecznie
zachęcamy do wzięcia w nim udziału, gdyż opinie
mieszkańców są dla nas niezwykle istotne w procesie.

Skontaktowaliśmy się z osobą, która opublikowała to zaproszenie, z prośbą o dalsze
informacje w sprawie. Z wymiany zdań wynika, że inwestor faktycznie rozważa zmianę
planów, co ma związek ze sprzeciwem mieszkańców. Jednak proszony o wypowiedź do
publikacji, nasz rozmówca odmówił udzielenia komentarza.

Red. kontakt@infoilawa.pl.
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